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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Onze fractie is al langer in de veronderstelling dat de Bonifaciuskerk in 2020 gerestaureerd 

(fundering toren) zou worden. Het krediet hiervoor van 7 ton is al eerder door de raad beschikbaar 

gesteld. Inmiddels is ons ter ore gekomen dat 2020 niet haalbaar is. Ook lijkt er sprake te zijn van 

het feit dat het veiligheidsaspect in het geding is. Onafhankelijk geotechnisch adviesbureau Crux 

heeft metingen verricht waaruit dit blijkt. Hieruit voortvloeiend hebben wij de volgende vragen: 

 

1.  Klopt het dat de restauratie wordt uitgesteld van 2020 naar 2021? 

antwoord  De werkzaamheden worden inderdaad uitgevoerd in 2021. Dit komt door de lange 

voorbereidingstijd die nodig is. 

2. Als deze vertraging voortvloeit uit het feit dat er nog aanvullende onderzoeken (zoals 

archeologisch) moeten plaatsvinden, kan dit dan niet parallel lopen met de restauratie 

zodat dit alsnog in 2020 kan plaatsvinden? 

Antwoord Nee, tijdens en na de werkzaamheden kan de grond niet meer archeologisch worden 

onderzocht. Dit onderzoek moet dus voor de start van de werkzaamheden worden 

uitgevoerd. Als het mogelijk is om onderzoeken parallel te laten lopen, doen we dat. 

Zorgvuldigheid staat echter voorop. 

3. Is volgens het College van Gemeente Medemblik de veiligheid in het geding? 

Antwoord Nee. Door een gespecialiseerd constructiebureau is een berekening gemaakt. De toren 

zit binnen de veiligheidsmarge. Dit is echter minder dan 5% wat betekent dat het veilig 

is maar ook krap begint te worden.  Er is nu nog geen gevaar van omvallen. 

4. Wie draagt hierin de verantwoordelijkheid en is dit verantwoord? 

Antwoord De eigenaar is verantwoordelijk, dus in dit geval de gemeente. Het is nog steeds 

verantwoord omdat we binnen de veiligheidsmarge zitten. 



 

 

 


